
Hals Boligforening 

Referat fra bestyrelsesmøde 2. maj 2012 

Fremmødte: Bjarne, Karin, Torben, Marianne, Ole, Inge, Vibeke, Maria og Majbritt. 

 

1. Godkendelse af  

 

Referat fra 1. februar  2012 godkendt. 

 

2. Meddelelser fra 

formanden og 

behandling heraf 

Der har været 11 tilflytninger og 3 fraflytninger. De 8 

tilflytninger skyldes indflytning i de nye boliger på Idræts 

Alle. 

 

Forårsgennemgang: Ole, Torben, Kurt og Peter deltog. Der 

udsendes referat fra gennemgangen. Belægningerne er mange 

steder dårlige på Lilleholm og Bøgevej. 

Der er tid for at male træværk. Marianne laver seddel. 

Malingen kan bestilles hos Ole. 

Gl. Skansevej: Nye vinduespartier til stuevinduer. 

Alle områder: Maling af vinduer sendes i udbud. 

 

Administrationen har fremsendt langsigtet 

vedligeholdelsesplan. Vedtaget. 

 

Bredbånd Nord har afsluttet indførsel af bredbånd. 

 

Selskabslokalet på Bøgevej er det eneste i SH, hvor der ikke 

er ekstern rengøring. Der er bestilt hovedrengøring, derefter 

vurderer Kurt behovet og rekvirerer ekstern rengøring. 

 

Beboerinfo omkring vicevært og kontorets åbningstider er 

omdelt til alle husstande. 

 

Ansøgning fra Willy Øgaard om at måtte tilføje overdækket 

område foran er vedtaget. 

 

Brev modtaget fra nabo til Gl. Skansevej, hvor en 

langtidsparkeret autocamper generer gives videre til 

besvarelse fra SH. 

 

3. Orientering fra 

møder 

Torben deltag på det ordinære repræsentantskabsmøde 6. maj. 

 

 

 

4. Nyt fra afdelingerne Der er undren over fordelingen af vandafledning. Det erfares 

at vi måske registreres forkert og kun skal afregnes som en 

forholdsvis fordeling af en ”vandafledning” og ikke som 

individuelle. Der er hørt tilfælde hvor lejere har fået medhold 



og dermed penge retur. Torben nævner det for SH. 

 

 

5. Aktiviteter  

 

6. Eventuelt 

 

7. Næste møde: 

Intet. 

 

21/8 kl. 19.00 hvis der er indkomne forslag fra beboerne. 

Hvis der er bestyrelsesmedlemmer der har forslag som skal 

fremsættes på afdelingsmødet fra bestyrelsens side, skal 

medlemmet bare indkalde til møde (kontakt Torben). 

 

  

Ref. Marianne 


